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Application 適用車型

Components 內含配件 

Nissan Silvia S13/S14/S15
Nissan Skyline (RWD only) R32/R33/R34
Nissan Fairlady/300ZX Z32

Caution 注意事項

Instructions 安裝說明 

①  Front Bushing 前端鐵套.................................................................2pcs
②  Rear Bushing 後端鐵套....................................................................2pcs
③  Spacer 墊高座...........................................................................................2pcs

•Installation is recommended to be performed by licensed mechanics with necessary tools
  to ensure safety. Incorrect installation may cause injury, damage to the product or vehicle.
  安裝建議由合格的技師及工具執行以確保安全，安裝錯誤可能對人員、產品及車輛造成傷害。
•Note the routing of wires and cables before installation, or please refer to factory manual.
  安裝前請事先記下線路的安裝路徑及位置以維持原廠配置，有疑問時請參考原廠手冊。
•Tighten bolts and nuts frimly by using handtools, and with specified torque if mentioned. 
  安裝過程請使用手動工具確實鎖緊螺帽及螺絲，如有特別註明請依照說明指示的扭力上鎖。

 1. Safely support and raise the vehicle. Then disconnect exhaust, drive shaft, shocks and e-brake cables to drop the rear subframe.
     將車輛升起，將連接於後副車架的排氣管、傳動軸、避震器及手煞車拉索等零件斷開後卸下副車架。

2.  Notice the cuts on the rubber edges of OE subframe bushing. Mark the directions on subframe before removing the bushings.
     請留意原廠副車架鐵套橡膠邊緣的缺口，退下鐵套前請先將此方向標記於副車架上。

3.  Press out or cut / burn out the old bushings from the subframe. Then clean up the  inner bore of  the subframe  bushing mounts.
     將舊的副車架鐵套退出或切除，並將副車架孔內壁殘留鐵削及凸起清除乾淨。

4.  Install supplied bushings to the rear subframe.  Please make sure the cuts on rubber edges are in the same direction as 
     the old bushings.
     根據鐵套橡膠上的文字，將鐵套安裝至後大樑/副車架標示位置。請注意鐵套上的缺口方向須與舊鐵套相同。

※ For 300ZX Z32 : Please install 
    supplied spacers to the bottom
    of front bushings.  

若安裝車型為Z32，請將附件中
的墊高座安裝於前端鐵套底部。
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